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Више је него јасно да је појављивање премијера Александра Вучића и министара у
парламенту “велика режија и фарса” јер због дугачких одговора премијера, посланицима
ДС опет неће бити омогућено да му поставе суштински важна питања, изјавио је данас
посланик ДС Драган Шутановац.

  

  

Шутановац је новинарима у Скупштини Србије, где траје седница на којој посланици
постављају питања члановима владе, рекао да је на листи првих десет посланика који
постављају питања, шест из редова владајуће коалиције и да је идеја да премијер
"потроши што више времена" како посланици ДС не би дошли у ситуацију, као и прошли
пут, да поставе важна питања.

  

"Премијер је усавршио губљење времена у парламенту, премијер је усавршио како да на
питање које траје три минута одговара 333 минута и то је једино што је он усавршио у
ове три године. Нажалост, то је нешто што Србију не води ка напретку", рекао је
Шутановац.

  

Како је навео, драго му је да страни државници хвале реформе које спроводи влада
"тако што очигледно у тајним преговорима за Косово и Метохију извршавају нешто што
грађани не знају".
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Шутановац наводи да те реформе грађани више не могу да издрже, наводећи да је
Србија тренутно на нивоу животног стандарда централне Африке, чак и негде северне
Африке.

  

Србија очигледно, каже Шутановац, има "самозадовољну владу" која износи податке који
нису тачни, наводећи да Србија нема привредни раст, да је смањен ниво страних
инвестиција, а да је за три године 50.000 грађана остало без посла.

  

ДС, додао је, пита владу када ће бити нових станови за 380 евра по квадратном метру
што је обећање старо већ више од годину дана, а шта се дешава са фабриком у Земуну
која је требало да прозиводи авиоделове.

  

Шутановац је питао и шта се дешава са обећањем о фабрици чипова у вредности од
четири милијарде евра која треба да покрене привреду у Србији, зашто нема страних
директних инвестиција, зашто влада планира продају Телекома и ЕПС и када ће
покренути праве структурне пореске реформе и увести прогресивно опорезивање.

  

Јанко Веселиновић: Већем делу опозиције није било омогућено да пита Вучића

  

Посланик Покрета за преокрет Јанко Веселиновић негодовао је што данас већем делу
опозиције није било омогућено да постави питања премијеру Александру Вучићу и
члановима владе.
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  Веселиновић је у Скупштини Србије рекао да ће опозиција у парламенту морати да напосебан начин изкаже свој став према начину вођења седнице и према чињеници давлада одлучује и када ће седнице почети и да ли ће бити оне на којој посланиципостављају питања.  "Од понедељка очекујемо разговоре у оквиру посланичких група опозиције да видимокако да се поставимо према оваквом односу власти према опозицији", истакао јеВеселиновић.  Како је указао, данас је само због пријема у једној амбасади седница почела 15 минутараније, мимо Пословника, и мимо било каквих норми које је усвојио парламент.    (Танјуг)  
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